
Referat fra 

Generalforsamling i grundejerforeningen Vesterled  
Den 17. maj 2011 

Til stede var 31 deltagere fra ca. 25 forskellige parceller ud af 103.  

1. Dirigent: Gunner valgt med applaus som konstaterer at gen.fors. er lovligt indkaldt 
 
2. Formanden byder velkommen. Ingen nye medlemmer til stede.  Særligt velkommen til 

Henrik og Jacob i bestyrelsen.  Der har, siden sidste generalforsamling, været afholdt 3 
bestyrelsesmøder og 1 møde i søgruppen, ligesom det årlige møde med borgmester og de 
øvrige grundejerforeninger i kommunen.  
 

3. Formandens beretning: 
Velkomstfolder er færdig og gives til nye medlemmer – findes også på www.vesterled.net.   
Piletræet ved svaneøen væltede i efterårsstormen 2009, hvilket gav en del problemer i 

forhold til oprydning. Der er nu plantet et lindetræ, med tilskud fra Herlev Miljøråd. Røde 
stolper fra Herlev komm. er kommet op i søområdet.  
Ny info tavle er under udarbejdelse med spændende muligheder for at anvende ny 

teknologi på smartphones.  
Wetland er på tegnebordet, og går sandsynligvis i gang i løbet af dette år til opsamling af 

forurening fra vejene i området. Arbejdet sættes i gang nu eller senere, alt efter hvor 
omfattende løsning der skal til.  
Miljødag: Besøg fra fiskelaboratioriet var en stor succes for børnefamilierne og med 

tilskud fra Herlev miljøråd.  
Nyt skur: Det gamle er råddent i stolperne og det skal udskiftet med et 21 m2 samlesæt i 

træ. Godkendelser indhentes hos kommunen. 
Lokalplan 89: Lukning af kryds ved ring 4/nyt kryds ved Sortemosevej. Ikke enighed i 

bestyrelsen om de gener/ikke gener det giver, men vi er obs på at kommunen holder de 
lovede ting vedr. tunnel/sti/belysning.  
Affaldssortering af husholdningsaffald vil komme i nær fremtid – hold øje med 

kommunens og foreningens hjemmesider. 
Fortovsfliser er mange steder i meget dårlig stand efter en hård vinter. Borgere kan bede 

kommunen om at udskifte/omlægge fliser ud for egen parcel.  
Oprensning af søen er blevet en succes. Billigt og pænt. Svanefamilien: Folk ringer med 

forkerte informationer så svanerne bliver hentet af Falck.  Ingen svaner på rede i år fordi der 
har været for mange om buddet.  
Bænken ved søbredden er hyggelig når den bruges til formålet – et problem når den bliver 

til ”festbænk”. Den er nu flyttet lidt på afstand af husene, men opstår der yderligere 
problemer fjernes bænken helt. 
Ingen parkdag i år.  Hver parcel bør holde fortove rene for græs og buske. Herlev Festuge 

afholdes, men foreningen har ingen intentioner om at deltage med boder eller andre typer 
arrangementer.  
TV‐kanaler: Boxer tv kan anbefales eller bredbånd på længere sigt.  
Bredbånd: Skyline4 kan anbefales som den billigste trådløse løsning pt.  



Hjemmesiden holdes opdateret – husk at kigge på den engang imellem, der bringes bl.a. 
luftfotos, og diverse information vedrørende foreningen. Husk tilmelding til vesterled.net 
nyhedsservice. Herlev/Polweb nævnes. Herlev er blevet noget forgældet siden sidste år, 
men dog ikke så slemt som så mange andre kommuner.  Formanden takkede de fremmødte 
og de som har stået for div. arrangementer i årets løb. 

 
4. Regnskabet gennemgåes af kassereren. Regnskabet er fundet i orden og godkendt af 

revisorerne. Indtægt. 52.645,‐  fra primært kontingent. Der er brugt tæt på 50.000. 
Fællesareal bruger næsten 30.000 af dette beløb til pleje og vedligeholdelse. Regnskab for 
søen er i bund. Der skal findes penge fra fonde m.v. Gennemgang af de forskellige poster. 
Foreningen går ud af året med overskud på godt 3000 kr.  

Redegørelse for søregnskabet. Økonomien for søregnskabet holdes adskilt fra foreningens 
regnskab hvilket giver bedre overblik. Der er en tilbagebetaling af tilskud fra kommunen på 
kr. 8000 til arkitektonisk beplantning som ikke blev til noget. Kr. 3.44 bevares for at holde 
kontoen åben til kommende tilskud og legater. 

5. Ingen indkomne forslag. 
 
6. Valg af formand: Genvalgt med klapsalver. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer Gunner og 

Helle, begge genvalgt. 1.supleant – Lisbeth valgt. 2. suppleant – Flemming, genvalgt. Valg af 
revisorer – begge genvalgt. Revisorsupleant – genvalg. 

 
7. Skt. Hans udvalg 2011. Bestyrelsen har besluttet at Skt. Hans fremover forsøges opgraderet 

med nogle pølser o.l. Der blev spurgt efter frivillige til at hjælpe med arrangementet, men 
ingen meldte sig. Man kan evt. kontakte Malene fra bestyrelsen hvis man vil deltage. Tanken 
er at der bliver børnehygge kl. 19.00 med lille bål (snobrød og popcorn, hvis nogen melder 
sig) 
 
 Det store bål tændes kl. 21.00. Bålbestyrere: Keld og Torben. Bålet må bygges op fra 10/6.   

 
Fastelavn – Britt og Malene, begge lille Åfaldet. 
 

Den officielle del af mødet afsluttes kl. 20.15, hvilket menes er rekord ! 

 


